

温湿度监控器IE132

使用手册

使用前请阅读本产品使用手册
阅读后请妥善保管,并放在便于保存的地方





深圳市研成工业技术有限公司

SHENZHEN YESSYS TECHNOLOGY CO.LTD

电话: 0755-27447560

邮箱: frank@yessys.com

网站: www.yessys.com

地址:深圳市龙岗区南湾街道布澜路21号联创科技园联创科技大厦13层





目录

| 1/产品用途 | •••• |
|------------|------|
| 2/产品特点 | |
| 3/监控对象 | |
| 4/确认包装内容 | |
| 5/产品说明 | |
| 6/安装方式 | |
| 7/遥控器说明 | |
| 8/操作及设置说明 | |
| 9/软件安装说明 | |
| 10/规格 | |
| 11/外观尺寸图 | |
| 12/安全注意事项 | |
| 13/产品保修与服务 | |

YESSYS 研成エ业 产品说明书User quide

产品说明书User guide

1/产品用途

实时的了解和掌握环境信息及变化对于生产尤其重要。IE132温湿度监控器采用高 精度传感器,对现场的温度、湿度实时的测量并收集数据。

2/产品特点

2.1报警数据可以直接上传到后台系统。
2.2使用遥控器就可以进行查阅和参数设置。
2.3报警指示:指示灯和警报声。

3/监控对象

1:温度监控: -30~80℃。 2:湿度监控: 0%~100%RH。

4/确认包装内容



5/产品说明

- 1:LCD显示屏:显示温湿度及参数设定。
- 白底黑字 :正常 黑底白字 :异常
- 2:LED指示灯
- 绿色:正常 红色:超出设定范围,报警。 3:传感器

感应所处环境的温度和湿度。



6/安装方式

- 1: 将监控器安装在安装位上,用螺丝钉 固定。
- 2: 插上电源线, 打开开关, 监控器即可工作。



7/遥控器说明



7.1: 遥控器对准面板"IR"信号孔。 7.2: "MENU"键,进入密码输入界面。 7.3:"OK"键,进入设置项目,或保存 设置值。 7.4:" 🗰 "" 娳 "键,选择项目,但 必须按"OK"键后才能确认进入

该项目进行设置。 7.5: "+""-""数字"键: 设置调整的值。

7.6: "MODE": 逐位清除设置的数值。 7.7:" **小**": 返回到开机界面。



8/操作及设置说明

1:温度设置:按下遥控器"MENU",输入密码"123",按下"OK",按下"▶"或"▶",来选择 "0:温度设置",如下图显示。

> 0: 温度设置 1: 湿度设置

1.1:最大值:设置报警上限值(-99~99可调)。

按下"OK". 进入下图界面. 按"+"、"-"改变最大值. 高干最大值报警并上传数据。

| 28.8°C | 28.8°C |
|--------|--------|
| 最大值: | 30.0°C |

1.2:最小值:设置报警下限值(-99~99可调)。

再按"Ⅲ"进入下图界面,按"+"、"-"改变最小值,低于最小值报警并上传数据。

| 29.0°C | 29.0°C |
|--------|--------|
| 最小值: | 10.0°C |

1.3:全局补偿:对所有温度点进行补偿。

再按"▶ "进入下图全局补偿界面,按"+"、"-"改变补偿温度值。

产品说明书User quide



1.4: 点补偿: 对每个温度测试点补偿。

再按"▶ "进入下图点补偿界面,按"▶ "或 "▶ "改变测试点,按"+"、"-"改变补 偿温度值,设置完成后按"OK"保存,再按返回键退回主菜单。



2:湿度设置:按下遥控器"MENU".输入密码"123".按下"OK".按下" ▶ "或 " ₩ " 来选择 "1: 湿度设置", 如下图显示。

| 0:温度设置 1:湿度设置 |
|------------------|
|------------------|

2.1:最大值:设置湿度报警上限值(0~99%可调)。 按下"OK",进入下图界面,按"+"、"-"改变最大值,高干最大值报警并上传数据。



2.2:最小值:设置湿度报警下限值(0~99%可调)。 再按"Ⅲ"进入下图界面,按"+"、"-"改变最小值,高于最小值报警并上传数据。



2.3:全局补偿:对所有湿度点进行补偿。

再按"▶ "进入下图全局补偿界面,按"+"、"-"改变补偿湿度值。

| 65.8% | 65.8% |
|-------|-------|
| 全局补偿: | 0.0% |

2.4: 点补偿: 对每个湿度测试点补偿。

YESSYS 研成工业

> 再按""进入下图点补偿界面,按"▶"或"▶"改变测试点,按"+"、"-"改变补 偿湿度值,设置完成后按"OK"保存,再按返回键退回主菜单。

| 65.9% | 65.9% | |
|-------|-------|--|
| 1%补偿 | +0.0% | |
| 1%补偿 | +0.0% | |

3:报警延时值:开始报警到数据上传的时长(默认为10S) 在主菜单按""选"2:报警延时值",按OK进入后按数字键改变时间,单位为秒。

2:报警延时值 报警延时值 3:扫描数据间隔 10秒

4:扫描数据间隔: 每条扫描数据间隔时长(默认为60S)。 在主菜单按"Ⅲ"选"3:扫描数据间隔",按"OK"进入后按数字键改变时间,单位为秒。



5:包数据量:每包扫描数据的数量(默认为5条/包,最大16条)。 在主菜单按""选"4:包数据量",按OK进入后按数字键改变数量,最大16。



9/软件安装说明

静电监测软件包含:数字化工厂管理系统、物联服务数据收集等软件,安装该软件需客户提供电脑和服务器,服务器配置根据使用数量决定,我司建议服务器配置:系统 Window server 2012、CPU 4核及以上、内存 8G及以上、存储空间 500G及以上,我司可支持在线远程安装或电话指导安装,如有疑问,请致电0755-27447560。

10/规格

| 类型 | 温湿度监控器 |
|------|--|
| 产品型号 | IE 132 |
| 监控范围 | 温度: -30℃~80℃(-22℉~176℉) 湿度: 0%~100%RH |
| 误差 | 温度: ±0.5℃ 湿度: ±3%RH (25℃时) |
| 电源输入 | 5Vdc, 2A |

11/外观尺寸图





产品说明书User quide

12/安全注意事项

◆安装使用前请阅读此说明。

◆易燃易爆的环境下不可操设备。

◆不得擅自进行修理。

13/产品保修与服务

产品保证书

YESSYS的产品经过严格的出厂检验,如出故障请与YESSYS联系,并提供故 障详细情况。

1:保用期

凡我司出售的产品保用期为一年,自出售日起一年内因产品自身机件、材料及工艺 问题造成的质量问题、本公司免费修理。

2:在保用期内,发生如下情况本公司有权拒绝保修服务而酌情收取维修元件费和服务费。

A. 用户使用不当或错误操作导致产品故障;

B. 雷击或安装不当造成烧毁之事故;

C. 标签损回或未经授权而擅自拆开设备进行维修;

3:送修产品请妥善包装运送,运送过程如有破损或遗失,本公司恕不负责。

4:本公司保留最终解释权,如有修改恕不另行通知。



Intelligent temperature&humidity monitor-IE132

User guide

- Please read the user guide of the product before using
- Keep it safe after reading and keep it in a convenient place





深圳市研成工业技术有限公司

SHENZHEN YESSYS TECHNOLOGY CO.LTD

Tel: 0755-27447560 Web: www.yessys.com

E-mail: frank@yessys.com

Address: East 13 floor building 31 lianchuang science and technology park No21, Bulan Road, Xialilang community, Nanwan subdistrict Longgang District, Shenzhen





Manual

| 1/Product application |
|--------------------------------------|
| 2/Product feature |
| 3/Morning obnect |
| 4/Confirm packaging |
| 5/Product description |
| 6/Install method |
| 7/Remote control instruction |
| 8/Operation and setting |
| 9/Software installation instructions |
| 10/Specification |
| 11/Exterior dimensional drawing |
| 12/Security considerations |
| 13/Product warranty and service |



1/Product application

It is very important to real-time understand and master the environment status for production ,the monitor IE132 is made from high precision sensor which can measure the temperature and humidity of the site in real time and correct data.

2/Product feature

2.1The alarm data can be directly uploaded to the background system.2.2To set and check the parameters by remote control.2.3Alarm indication: Indicator light and alarm sound.

3/Monitoring object

1:Temperature: $-30 \sim 80^{\circ}C_{\circ}$ 2:Humidity: $0\% \sim 100\%$ RH $_{\circ}$

4/Confirm packaging



5/product description

1 :LCD screen :Display temperature and humidity setting valve.Black letters on white background: normal

White letters on black background: abnormal

2 :LED indicator : Green: Normal

Red: out of setting range ,alarm

3 :Sensor : Sense the temperature and humidity of the environment



6/Install method

- 1: To fix the device on the specified place by the screw
- 2: Plug in the power adapter ,then power on ,the device will start to work



7/Remote control instruction

- 1 :To align the remote control with the "IR" hole on the front panel
- $2:\!To\ press\ "MENU"\ key\ to\ enter\ the\ password\ screen$
- 3 :To press "OK" to set items or save the set value
- 4 :Press" [₩] "" [₩] "key to select items ,and make sure to press" OK" key to access the setting screen
- 5 : "+"" "Number key: Set the adjusted value
- 6 : "MODE": clean the value bit by bit
- 7 : " <table-cell-rows> "Return to the boot screen

8/Operation and setting instruction

1 :Temperature setting: Press "MENU" key ,then enter the passoword"123" ,press "OK"key to confirm, and press" () "or "() to select "0 : Temperature setting" as the shown in below figure

> 0: Temperature setting 1: humidity setting

- 1.1 :Maximum: Warning value setting (-99 to 99 $^\circ\!\mathrm{C})_\circ$
 - Press "OK" key to enter into the screen as below figure ,then press "+" or "-" to change The minimum valve ,the device will warn and upload the data if below the maximum

| 28.8°C | 28.8°C |
|----------|--------|
| Maximum: | 30.0°C |
| | |

- 1.2 :Minimum: Warning value setting (-99 to 99 °C)
 - Press "Derived into the screen as below figure ,then press"+"or "-" to change The minimum valve ,the device will warn and upload the data if below the minimum

| 29.0℃ | 29.0°C |
|----------|--------|
| minimum: | 10.0°C |
| | |

1.3 : Temperature compensation setting: Compensate for all temperature valures Press" "Ito enter the global compensation interface as below figure ,press "+" or "-" to set the compensation temperature value .

| Image: Second |
|---|
|---|

| 29.0°C | 29.0°C |
|-----------------|-----------|
| Temperature com | pensation |
| setting: | 0.0°C |

1.4 :Point compensation : Compensate for each humidity value. Press" → "to enter the point compensation interface ,and press" → "or " M "to change the test point ,press "+" 、 or "-" to set the compensation temperature value press "OK" after setting ,then press" → "back to the main menu.

| 29.0°C | 29.0℃ |
|--------------------|--------|
| -10°C compensation | +0.0°C |
| | |

2 :Humidity setting:Press"MENU" key ,then enter the passoword"123" ,press"OK"key to confirm, and press" ()" ("()" to select"1:humidity setting" as the shown in below figure.

0: Temperature setting1: humidity setting

- 2.1 :Maximum: Warning value setting (0 to 99%)
 - Press "OK" key to enter into the screen as below figure ,then press "+" or "-" to change , The maximum valve ,the device will warn and upload the data if over the maximum

66.0% 66.0% Maximum: 70.0%

2.2 :Minimum: Warning value setting (0 to 90%)

Press" Im "key to enter into the screen as below figure ,then press "+" or "-" to change The minimum valve ,the device will warn and upload the data if below the minimum.

| 65.9% | 65.9% | |
|----------|-------|--|
| minimum: | 10.0% | |
| | | |

2.3 : Humidity compensation: Compensation for all humidity valure.

Press" ▶ "to enter the global compensation interface as below figure ,press"+" or"-" to set the compensation temperature value.

| 65.8% 65.8% | |
|----------------------------|--|
| Humidity compensation:0.0% | |
| | |

2.4 : Point compensation : Compensate for the value of each test point. Press" [M] "to enter the point compensation interface ,and press" [M] "or " [M] "to change the test point ,press "+" or "-" to set the compensation humidity value . press "OK" after setting ,then press" ***** "back to the main menu .



3 :Alarm-delay setting :The default duration from the start of the alarm to data upload is 10 seconds

To select "2 : Alarm-delay setting " in main menu by the key" M "Press" OK" to enter and press the number key to change the time, in seconds.

> 2 : Alarm-delay setting 3 :Scan data interval



4 :Scan data interval: Data scanning interval (60 s by default) To select "3 :Scan data interval " in main menu by the key" M "Press" OK" to enter and press the number key to change the time, in seconds



5:Data amount per packet: the amount of each packet (5 pieces / packet by default, Max:16pcs)

To select "4 :Data amount per packet " in main menu by the key" M "Press" OK" to enter and press the number key to change the quantity, Max :16pcs



Intelligent temperature&humidity monitor-IE132 User guide

9/Software installation instruction

The transmitter software including :digital factory management system, internet of things service data collection and other software, the computer and service which will be installed the software is provided by the customer ,the server configuration is determined by the number of users, Recommended server configuration : System W indow server 2012, CPU 4 core or above, memory 8G or above, storage space 500G or aboveWe will support online remote installation or telephone installation guide, any guestions, please call 0755-27447560

10/Specification

| Brand | YESSYS |
|----------------|--|
| Product name | Temperature and humidity monitor |
| Product model | IE 132 |
| Motoring range | temperature: -30℃~80℃ (-22℉~176℉) humidity: 0%~100%RH |
| Error | temperature: ±0.5℃ humidity: ±3%RH (25℃时) |
| Power input | 5Vdc, 2A |

11/Exterior dimensional drawing







Top view

Front view

Right view



12/Safety caution

- ◆1.Please read the guide before installation and use.
- Do not operate the device in an flammable and explosive environment.
- ◆ 1.Do not repair without authorization.

13/Product warranty and service

Product warranties

YESSYS'S products are strictly inspected by the factory, in case of failure ,please contact YESSYS who will provide detail solution of the failure

1:Warranty period:

The warranty period of products sold by our company is one year, and the warranty period is one year from the date of sale due to the parts ,material or process quality problem of the product ,we will provide free repair $_{\circ}$

- 2:During the warranty period ,we have the right to refuse the warranty service and charge the repair component fee and service fee as appropriate under the following status:
- A. Product failure caused by improper use or wrong operation by the user;
- B. Burnt-out accidents caused by lightning strikes or improper installation;
- C. Label damage or unauthorized disassembly for maintenance;
- 3:Please pack and ship properly the product for repair, we will not be responsible for any damage or loss during transportation.
- 4:We reserves the right of final interpretation ,subject to change without prior notice.